
Bestyrelsesmøde d. 22. september 2011 kl. 10.00 
 
Til stede var Henry, Erik, Wicki og Ghita 
 
Godkendelse af ref. fra sidste best. møde.  Godkendt 
 
Godkendelse af ref. fra beboermøde d. 8. september 2011 
Ref. godkendt med en enkelt rettelse. 
 
Orientering fra Henry: 
Der er kommet tilbud om kurser, ingen ønskede at deltage i kurset vedr. fraflytning, 
Ghita ville gerne deltage i kurset vedr. beboerddemokrati, men kan ikke pga. tidspunktet. 
 
Der er møde med gårdmændene d. 5/10 kl. 10.00, Henry og Per deltager 
Der er orienteringsmøde for interesseret til ventelisten d. 3.10 kl. 16.30, 
Der er ikke så mange tilmeldt denne gang, pt. er der 9 enlige og 3 par  
Foreløbig deltager Henry, Erik og Ghita, vi mødes kl. 15.30, dog kommer Ghita når hun får fri. 
Erik står for indkøb af småkager. 
 
Evt. 
Wicki orienterede om at der bliver bordtennis hver søndag i vinter, i stedet for krolf. 
Bordet har vi lånt af Skovbyhus, alle er velkommen også bare til at kigge på og nyde en vand/øl. 
 
Næste best.møde  d. 22. november kl. 10.00 
 
 
Referant Ghita 
 


